
Geir Ove Bakken har
høy stjerne for enga-
sjementet for Sisa.
Takken var en vel-
smakende pales-
tinsk seinfrokost.

De deler drømmen om et bedre
liv for det hardt prøvede folket.
Men livet «på vent» i Alta kan gjø-
res bedre.
– Vi politikere burde vært flinkere,
medgir ordføreren som snart tak-
ker for seg.

– Kjære Ordfører, var overskriften
på en e-post til Geir Ove Bakken
nylig.

– Vi ønsker som en gest å invi-
tere deg til arabisk frokost. Vi er
veldig glade for det engasjement

du har vist for Sisa og oss som bru-
ker Sisa. Hele Alta mister en god
ordfører. Vi håper at den som tar
over ordførerklubba blir like flink
som deg, sto det i innbydelsen.

Samfunnet bør være mer åpent
Tirsdag klokken 10 ble ordføreren
hentet på rådhuset og kjørt til
Odins vei. Det bikket mot lunch-
tid.

– Lunch det viktigste måltidet
hos palestinere, forteller
Abdelhalim Al Masri, kalt Halim.
På bordet står bønnestuing, kjøtt-
deig av rein med kikerter, posjerte
egg i tomat, med grønnsaker,
urter og smakfulle dressinger.
Maten er laget av Shirin Al-Nimer,
som sammen med mannen Eihab
og fem barn bor i Odins vei.

Med på lunchen var også Geir
Kåre Henriksen, frivillig på Sisa,
som også er blitt en nær venn og
hjelper for mange i innvandrer-
miljøet.

– Altasamfunnet bør være mer
åpent, mener ordføreren og sier

han fortsatt kommer til å treffe
innvandrere når han nå fortsetter
som «vanlig» kommunepolitiker.

– Jeg kommer nok til å savne ord-
førervervet. Det blir vemodig,
men det åpnes en ny dør, sier
snekkeren, som fortsatt er på jakt
etter jobb. Den lokalpolitisk karri-
eren har fått et tilbakeslag, men
han utelukker ikke at han kan stil-
le som kandidat i stortingsvalget
om to år.

– Jeg vet ikke hvilket tomrom jeg
går inn i, nå, sier han.

– Du er hjertelig velkommen på
Sisa, kvitterer Geir Kåre raskt. Nå
er Sisa flyttet til kjelleren på råd-
huset, så veien er ikke særlig lang
for politikerene.

Åpner hjemmet
– Det finnes mange som åpner

hjemmet sitt, forteller Geir Kåre.
Men er for stor skepsis i arbeidsli-
vet, mener han og sier at dem han
har anbefalt, ikke har fravær.

– Problemet er at vi ikke kan
være i jobb eller studere når vi fått
endelig avslag om asyl, men vi
kan heller ikke sendes tilbake til
Gaza, sier Abdelhalim Al Masri.
Han måtte derfor avslutte studier
på høgskolen i Finnmark.

– De 3000 kronene asylsøkerne
får i måneden kunne staten
beholdt, om de hadde fått jobbet,
mener Geir Kåre, og ordfører Geir
Ove sier seg enig;

– Det er urettferdig. Folk vil
jobbe og vil stå på egne ben. Det er
et regulert arbeidsliv i Norge, men
man stenger samtidig store grup-
per ute.

– Og man slipper svart arbeid.
For mange grupper er det eneste
mulighet, forteller Adham
Banishamsah om innvandrere-
miljø.

Hvordan påvirke
Rundt bordet snakkes det om
Torsken kommune, der ordføre-
ren vil beholde asylsøkere som
har fått avslag. Om Trondheim,
der bystyret vedtok at papirløse
asylsøkere skal få arbeidstillatelse
i byen, og om Vardø-samfunnets
engasjement for mennesker som
måtte forlate byen.

– Hva tenker du, Geir Ove, som har
kontakter videre i systemet, med
partifeller i posisjon, hvordan kan
man påvirke, spør Geir Kåre og
utfordrer ordføreren.

– Regjeringen er knallhard. De er
lite villig til å gi amnesti. De er
redd for om de hjelper noen, så
kommer en ny gruppe, sier Geir
Ove om partikamerater i
Arbeiderpartiet. Med aksjoner

kan man kanskje nå fram, tror
han.

Landsmøtet i Arbeiderpartiet
vedtok i vår å gi ureturnerbare
asylsøkere arbeidstillatelse. Geir
Ove mener også at hensynet til
barnets beste må vektlegges.

– I dag regulerer ikke FNs barne-
konvensjon dette, påpeker han.

– Når jeg ser at regjerningen er
knalltøff, for de er ofte for hard, da
blir jeg littegrann fortvilt. Det er
fullt mulig å gi amnesti, men det
gir ikke stemmer, sier Geir Ove og
mener det burde vært et større
rom for dem som har det vanske-
ligst i Norge.

Kan Alta bidra
– Kan Alta bidra med påtrykk mot
regjerningen, som Trondheim,
spør Adham direkte.

– Det burde være mulig å ta opp i
kommunestyrets novembermø-
te, svarer Geir Ove, og mener det
kun er konstitusjon på møtet om
halvannen uke.

– Ja, jeg kan foreslå på partigrup-
pemøtet at vi tar det opp på for-
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Vi tilbyr vår storfavoritt også denne gang, vi tør ikke annet. 
JetPeel er en virkelig favoritt. En hudpleie som gir resultater! 
Dyprenser, fornyer huden og gir fuktighet.

Nå skal du unne deg den optimale spa behandlingen. 
Varm opp og slipp ut stress i vårt steam rom før du nyter en 
fantastisk aromatisk kroppsmassasje.

Vi ønsker så gjerne at denne behandlingen er noe alle 
jenter vil bruke ofte. En kjapp manikyr for å rette på 
neglebånd og negler, avsluttes med en lekker farget lakk. 
Klar til det meste!

Husk
kampanjen!

Alta Kjøkken og Interiør AS
Aronnesvn. 57, 9514 Alta
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– PAPIRER TIL HELVETE: Når man har papirer fra
Gaza, så kommer man seg bare ett sted, til helve-
te, sier Abdelhalim Al Masri. Kona er i Algerie,
men dit får han ikke visum, og har derfor aldri sett
sin datter på  år. Men han står oppreist. Livet har
gitt han harde slag før. Sju år gammel så han sin
beste venn bli skutt av israelske soldater, da gut-
tene kastet stein.
– Det gjør noe med deg å se din venn ligge livløs,
med et hull i hjertet. Man skjønner at livet må gå
videre, uansett, sier Abdelhalim stille. Ordfører
Geir Ove Bakken blir tydelig rørt over det Halim
forteller.

SMAKFULLT: Husvert Eihab Al-Nimer skjenker te til ordfører Geir Ove Bakken under
frokostmøtet. – Vi vil tilbake til Palestina, men vil ikke at våre barn skal bo der, slik det
er der nå, uten strøm og mat, sier husverten som har fem barn.

Av Rita Heitmann

rita@altaposten.no

mannskapsmøtet i morgen, gir han like-
vel etter, og medgir at i politikken er alt
mulig.

– Tusen takk! Høres det rundt bordet.

Geir Kåre ønsker Sisa hadde flere kurs og
arrangementer å tilby, for å få folk ut av
ensomhet og fortvilelse i hjemmene.

Palestinerne forteller om prosjektet de
deltok i nylig, der høyt utdannede folk sto
og telte sykler for kommunen.

– Vi sa, «– Det går bra», vi har ingenting å
gjøre likevel,

– Uten Sisa hadde nok mange gravd seg
ned i tungsinn, bemerker ordføreren og
mener Sisa burde hatt større status.

Det hører med til historien at ordføre-
ren tok opp saken på gruppemøtet i Ap
dagen etter.

– Jeg har fått protokollført saken i for-
mannskapet og oversendt den til dem
som er med videre der, opplyser Bakken
til Altaposten dagen etter.

PALESTINSK MORGEN: Den palestinske gruppen i Alta inviterte på seinfrokost nylig. Der møttes Geir    
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  Kåre Henriksen, Shirin Al-Nimer, Eihab Al-Nimer, Thaer Badawi, Adham Banishamsah, ordfører Geir Ove Bakken og  Abdelhalim Al Masri, til mat og prat.


